
Stämmoprotokoll Östängens Samfällighetsförenings årsmöte  
den 26 juni 2011  

1. Mötets öppnande  
2. Val av ordförande för stämman: Kjell Huzelius väljs som ordförande för stämman 
3. Val av sekreterare för stämman: Stina Lantz väljs som sekreterare för stämma 
4. Val av två justeringsmän och rösträknare: Bruno Söderlund och Roger Karlsson 
5. Stämmans behöriga utlysande:  

Ja, stämman är behörigen utlyst 
6. Registrering av röstberättigande: stämman godkänner registrering av röstberättigade. 
7. Styrelsens och revisorernas årsberättelse 

Ordförande för stämman läser upp förvaltningsberättelsen 
Stämman godkänner förvaltningsberättelsen 
Revisionsberättelsen föredras av Lennart Larsson, revisor  
Stämman godkänner revisionsberättelsen 

8. Stämman beviljar styrelsen ansvarsfrihet för året 
9. Ersättning till styrelsen – oförändrad  
10. Framställning från styrelsen och motioner från medlemmar 

Framställning från styrelsen: 
Då samfällighetens egna kapital är förbrukat med kronor 25.350 föreslr styrelsen att kronor 
7.900 kronor från vägfonden och kronor 17.500 från reparations- och underhållsfond 
överförs till egna kapitalet.   
Att extra debiterin av medlemsavgifter för 2011/2012 ska ske med kronor 500 (helt 
andelstal) hösten 2011, då nuvarande medlemsavgifter ej räcker till vid snörika vintrar.  
Beslut: Stämman godkänner extradebitering av avgift 500 kronor för ökade 
snöröjningsavgiften 

11. Medlemsavgifter 2012/2013: Nuvarande medlemsavgifter kvarstår 
12. Val av styrelseledamöter 2 st på 2 år 

Andreas Strindemark  
Anna-Stina Lantz 

13. Val av styrelsesuppleant, 1 st på 1 år 
Kjell Huzelius 

14. Val av revisorer, 2 st på 1 år 
Howard Simson och Lennart Larsson  

15. Val av revisorrsuppleant 1 st på 1 år 
Kent Jansson  

16. Val av valberedning, 2 st på 1 år 
Björn Jonsson och Birgitta Schelin 
 

17. Övriga frågor 
 Stämman beslutade att fortsatt ha en städdag per på, men att förlänga tiden för 

städningen från 10-15.  Datum för höststädningen blir den 22 oktober.  
 



 Stämman beslutade att ingen röjning av diken ska ske innan midsommar  
 

 Utvärdering av vinterns snöröjning 
 Stämman beslutade att anlita samma snöröjare som 2010/2011. Resultatet har varit 
mycket bra.   
Önskemål från medlemmarna inför nästa vinter: 
Vallen ska inte vara intill pumphuset och inga vallar vid vattenpåsättningspunkterna. 
Man ska kunna köra in till pumphuset. Snömassorna ska inte ligga mot sandlådorna. Ha 
snövallarna mot obebyggda sidor i den mån det går.  
Telefonnummer till snöröjaren ska läggas ut på hemsidan. Varje fastighetsägare kan 
beställa privata uppdrag av honom när han ändå är här.  
 

 Utbyggning av båtbryggan. Det saknas båtplatser. Vi avvaktar med ny flytbrygga och 
båtbrygga tills ekonomin är bättre. Den gamla flytbryggan tas om hand av Martin, Kjell, 
Björn och Bruno under sommaren. 

 Ny omröstning av avgiftsbefrielse vid väginvesteringar för obebyggd tomt, då fjolårets 
omröstning har ifrågasatts. 
Röstningsmetod 2011: Sluten omröstning via röstlappar.  
Fråga: Skall obebyggt tomt avgiftsbefrias?  
JA: 8 
NEJ: 12 
Stämman beslutar att obebyggda tomter fortsatt ska betala ordinarie och extra avgifter. 
Röstlappar och röstlängd finns i styrelsepärmen.  
  

18. Meddelande om plats där stämmoprotokollet hålls tillgängligt: 
Anslagstavlan och hemsida 

19. Mötet avslutas  

 

Protokollet justeras: 
 

 

Bruno Söderlund    Roger Karlsson   



Röstlängd: 

Namn  Fastighet 

Lennart Larsson 1:40 

Martin Hansson 1:70 

Stanislaw Stechman 1:59 

Mona och Bruno Söderlund 1:56 

Ingegerd Thalin 1:60 

Antal Szabolcs  1:65, 1:37 

Leif Lönnblad  1:68 

Kent & Agneta Jansson 1:51 

Olle Pernström 1:62 

Lennart Schelin 1:52 

Björn Jonsson   1:38 

Christina Hammarström 1:32 

Roger Backman 1:34 

Roger Karlsson 1:61 

Benny Eriksson 1:55 

Lena Ritzén Johansson 1:66 

Kjell Huzelius   1:58 

Henrik Haverman, 1:35, 1:36 genom fullmakt 

Howard Simson genom fullmakt  

 

 


